
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

1 týždeň nového roka 2025 

Streda  1.1. : 

V stredu sa začal nový kalendárny rok, ktorý je zároveň aj štátny 

sviatok pri príležitosti vzniku samostatnej Slovenskej republiky. Na 

facebook-ovej stránke a aj web stránke obce sa zverejnil môj 

novoročný príhovor a som veľmi rád, že sa stretol s mnohými 

pozitívnymi reakciami a ďakujem za to. 

 

Štvrtok 2.1. : 

Vo štvrtok bol obecný úrad zatvorený 

 

Piatok 3.1: 

V piatok bol obecný úrad otvorený prvýkrát v novom roku 2025, ale iba 

v obmedzenom režime, tak ako sme dopredu informovali. Robili sme 

na úrade všetky nevyhnutné administratívne veci, ktoré sa dali stihnúť 

za 3 hodiny.  

Stihli sme aj odovzdať ocenenie v súťaži ohľadom Maľovaného atlasa 

Turca, ktorý získala pani Gitka Gašová, za čo jej samozrejme 

gratulujem. 

V piatok som mal poobede ešte jedno stretnutie a to konkrétne 

s poslancami obecného zastupiteľstva a boli tam aj členovia Komisie 

kultúry a športu. 

Toto stretnutie inicioval poslanec Veselka a oslovil môjho zástupcu 

a téma mala byť- kultúrne akcie na tento rok a zhodnotenie 

uplynulých. 

Pre citlivosť nejdem viacej rozoberať, čo sme tam presne preberali, ale 

mali sme aj niektoré témy, ktoré boli dosť osobné a aj zbytočné, ale aj 

to prináša život. 



 

2. Týždeň 

Pondelok 6.1: 

V pondelok bol štátny sviatok a obecný úrad bol zatvorený. Žiaľ v obci 

sa na pravé poludnie konal pohreb nášho spoluobčana. Pre mňa 

osobne to bola nová skúsenosť, lebo som sa s ním osobne rozlúčil aj 

príhovorom na samotnom pohrebe. Ešte raz prejavujem úprimnú 

sústrasť celej rodine a som rád, že tento pohreb prebehol dôstojne a aj 

technika fungovala bez problémov.  

 

Utorok 7.1.: 

V utorok sa začalo prvé otvorenie obecného úradu v novom roku, 

ktorý bol už bez obmedzení.  

Hneď ráno sme začali poradou s pracovníčkami obce o aktuálnych 

témach a čo nás čaká na najbližšie obdobie a samozrejme na najbližšie 

dni. Bolo toho dosť, čo sme prebrali na porade a trvala aj celkom 

dlhšie.  

Ja osobne som čakal aj na to čo prinesie nový rok a najmä na správanie 

niektorých ľudí. Klamal by som, keby som povedal, že som bol 

prekvapený zo žiadosti, ktorá prišla v rámci infozákona. Aj keď 

nepoviem meno, mnoho z Vás asi bude vedieť o koho ide. V žiadosti je 

mnoho otázok ohľadom akcií z minulého roka a zase nám to zaberie 

mnoho času. V každom prípade je to právo, ktoré môže využiť hocikto. 

Ešte raz zopakujem, že každý má nárok si vyžiadať informácie v rámci 

infozákona, ale ja mám rovnaké právo si o tom myslieť svoje 

a pochybujem o úmysloch tejto žiadosti. 

Zamestnankyne obce pokračovali s inventúrou v obecnom dome, 

ktorá prebieha kompletne.  



Ďalší pracovníci obce robili poriadok za garážou obecného úradu, kde 

sme pretrieďovali všetky nepotrebné veci, ktoré sa tam dostali 

v priebehu roka a dlho sa to odkladalo. 

Ešte minulý rok sme objednali do školy videotelefón, ktorý bude 

otvárať vchodové dvere pomocou magnetického zámku. Bude to 

zvýšenie komfortu pre učiteľky, ktoré nebudú musieť chodiť otvárať ku 

dverám a budú to môcť urobiť bez toho, aby prerušili vyučovanie.   

Cez deň som mal aj niekoľko telefonátov, ako napríklad objednanie 

uhlia do škôlky a mnoho iného. Telefonicky som dohadoval  

s predsedom futbalového klubu aj termín schôdze nášho futbalového 

klubu.  

Poobede som bol pozrieť v klube dôchodcov, kde som im bol osobne 

poďakovať za celý predchádzajúci rok a poprial som im všetko dobré 

v novom roku.  

 

Streda  8.1. : 

V stredu som mal dovolenku, ale aj tak som sa ráno zastavil na 

obecnom úrade, kde som sa stretol aj s mojim “podstarostom”  

a preberali sme aktuálne témy.  

Bol som na lekárskom ošetrení v Turčianskych Tepliciach a rovno som 

aj zaniesol podklady na spoločný obecný úrad. 

 

Štvrtok 9.1. : 

Vo štvrtok pracovníci obce prichystali sobášnu miestnosť na piatkovú 

svadbu. 

Druhá skupina zamestnancov obce odniesla drevo do kinosály na 

kúrenie pre ďalšie akcie. 

Do školy prišlo uhlie na vykurovanie a pracovníci obce ho boli za 

pomoci techniky a čiastočne aj ručne spratať do kôlne. Dúfam, že toto 

bolo jedno z posledných investícii do uhlia v škole, nakoľko sa ide 



prerábať celé kúrenie a mnoho iného v škole. O tom som Vás už ale 

informoval dávnejšie a práve dnes sa podarilo vyhlásiť verejné 

obstarávanie na obnovu školy. Plán je že v apríli by mohla začať aj celá 

rekonštrukcia. 

Vo štvrtok som mal doobeda bežné administratívne povinnosti 

a chystala sa aj sobášna miestnosť na obecnom úrade, kde som 

pomohol s nejakými drobnosťami. 

Pracovníčka obce bola v Turčianskych Tepliciach zaniesť potrebné veci 

na spoločnú úradovňu a zobrala veci na piatkovú svadbu. 

Ja som mal doobeda niekoľko telefonátov ohľadom projektov, ktoré sú 

aktuálne. Pre širšiu informáciu som mal telefonický rozhovor 

s krajskou organizáciou Ministerstva informatizácii a riešili sme 

projekty pre obec na aktuálny rok. Okrem iného sme sa dohodli, že sa 

stretneme osobne, tak ako minulý rok na jar a detailne si preberieme 

otvorené projekty a stratégiu zapájania sa do nich. Uvidíme, čo 

prinesie naše stretnutie a dúfam, že kopu projektov, ktoré aj budú 

úspešné, tak ako sme to dokázali aj uplynulý rok.  

Vo štvrtok sme mali aj spolu s pani matrikárkou stretnutie ohľadom 

detailov na piatkovú svadbu. 

Poobede až do večera som mal stretnutie s futbalistami z ŠK Sklené 

a preberali sme ako ďalej s našim futbalom. Som rád, že chalani chcú 

hrať a hľadali sme možnosti ako sa dá a nie ako sa nedá. Isteže bolo 

veľa otázok ktoré sú problematické, ale čas ukáže, či sa nám to podarí 

prekonať. Ja som v tomto optimista a verím, že futbal v Sklenom 

nepôjde do zabudnutia, ale práve naopak, ale nejdem radšej 

predbiehať a zakríknuť to. 

 

Piatok 10.1: 

V piatok som mal hneď ráno viacero administratívy, ktorá sa 

nahromadila do konca týždňa. 



Úlohou dňa bola príprava na poobedňajšiu svadbu, ktorá bola 

naplánovaná na 14-tu hodinu. Celú sálu sobášnej miestnosti nachystali 

zamestnankyne obecného úradu a ja spolu s matrikárkou sme si 

preberali praktické veci, ktoré sú potrebné na právoplatné uzavretie 

manželstva. 

V piatok som mal ešte návštevu od jedného chatára, ktorý prišiel 

ohľadom možnej zámeny pozemku pri jeho dome, kde má potok. 

Vysvetlil som mu ako sa postupuje pri zámene pozemkov s obcou 

a oboznámil ho s ďalším postupom. 

Okrem všetkého som mal ešte aj telefonický rozhovor ohľadom 

demontáže vianočnej výzdoby, pričom som mal prisľúbené jej 

stiahnutie koncom tretieho kalendárneho týždňa.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Slovo na záver: 

V sobotu som mal stretnutie s výborom našich hasičov, kde sme 

preberali aktuálne témy a aj blížiace sa fašiangy, ktoré budú tento rok 

v réžii hasičov zo Skleného. 

Celé Slovensko ohromil výpadok katastrálneho portálu, ktorý mal 

dopad aj na našu obec, nakoľko sme nemohli vykonávať žiadne zápisy 

vrátane prihlásenia na trvalý pobyt. Ďalší problém je, že do konca 

januára je potrebné podávať aj daňové priznanie za nehnuteľnosti, 

nemáme to ani ako verifikovať. Všetci dúfame, že sa to podarí obnoviť.  

Ako som spomínal na mojej FB stránke, tak hneď v prvý týždeň nás 

privítali hneď dve infožiadosti od jednej a tej istej osoby.  

Chcel by som zdôrazniť, že každý má právo na podanie infožiadosti  

a my ako zo zákona povinná osoba samozrejme odpovieme, ale v tejto 

súvislosti by som chcel povedať dva moje postrehy. 

Začiatok roka je vždy hektický a my potrebujeme riešiť rôzne veci 

ohľadom štatistiky a rôznych hlásení na uzavretie kalendárneho roka. 

Tieto dve infožiadosti boli okrem iného aj obšírne svojím obsahom, 

pričom každá jedna mala skoro 20 otázok. Tak ako má každý právo 

poslať infožiadosť, tak aj ja mám právo povedať si na to svoj názor.  

V pondelok 6.1. som mal „premiéru“ na pohrebe ako ten, čo prečítal 

svoj prejav a bola to veľmi cenná skúsenosť na takej smutnej udalosti 

akou bol práve pohreb.  

Celý pracovný týždeň zakončila  príjemná udalosť a tou bola svadba. 

Svadba prebehla poobede a viac  túto tému nebudem kvôli citlivosti 

rozoberať.  

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     13.1.2025 


